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ZASTUPITELSTVO    

OBCE DUBENEC 

 

 

 

 
23. 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ 
 

Zastupitelstva obce Dubenec 
konaného dne 18.12.2024 

 
Pan starosta zahájil jednání zastupitelstva obce Dubenec v 19:01 hodin. Přítomni byli členové 
ZO: Jaroslav Huňat, Petr Krejčí, Veronika Bašová, Renata Derdová, Petr Čtvrtečka, Irena 
Hlavová, Radomír Joneš, Stanislav Šimek a Bohumil Tomášek. 
 
Z jednání byli omluveni zastupitelé Ondřej Janeček a Luboš Lesák 

1. Schválení programu 
Pan starosta uvítal přítomné zastupitele, konstatoval, že je zastupitelstvo usnášení schopné 
v počtu 9 přítomných zastupitelů. Poté přečetl program jednání zastupitelstva, tak jak byl 
navržen v pozvánce ze dne 11.12.2024. 
 

1) Schválení programu zasedání.  
2) Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3) Projednání rozpočtu obce pro rok 2025 
4) Projednání vyhlášky o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
5) Projednání rozpočtové změny 8/2025 
6) Diskuse, závěr 

 
Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda chtějí navrhnout změnu, nebo jeho doplnění. Dále 
uvedl, že předpokládal jen krátké jednání ohledně schválení rozpočtu, vyhlášek a 
rozpočtových změn, ovšem v týdnu opět dorazily urgentní věci k projednání, proto požádal o 
následujících doplnění bodů programu: 

- Do programu bude zařazeno tradiční shrnutí práce obce a ZO, bude doplněno jako 
bod č. 3. 
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- Paní ředitelka ZŠ a MŠ předložila smlouvu na příspěvek do rozpočtu školy díky 
vítězství žáků 9. Třídy v  jazykové soutěži Woca Bee, bude zařazeno jako bod č. 5. 

- Pan starosta dále uvedl, že připravil jsem ještě vyhlášku na poplatek za psa, která 
nebyla měněna od roku 2012, bod zařazena jako bod č. 7. 
 

Nebylo dalších připomínek, pan starosta dal hlasovat o programu zasedání. 
 
202/2024-23.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje program zasedání dne 18.12.2024: 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3. Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4. Projednání rozpočtu obce pro rok 2025 
5. Projednání finančního daru pro ZŠ a MŠ Dubenec v rámci soutěže Woca bee 
6. Projednání vyhlášky o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
7. Projednání vyhlášky o místním poplatku za psa 
8. Projednání rozpočtové změny 8/2024 
9. Diskuse, závěr 

9-0-0 

2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele 
usnesení  
Zapisovatelem zápisu jednání ZO Dubenec dne 18.12.2024 byl navržen místostarosta obce 
pan Petr Krejčí, ověřovateli zápisu Bohumil Tomášek a Radomír Joneš, zpracovatelem 
usnesení Petr Čtvrtečka. Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda souhlasí s nominací a poté 
přečetl usnesení. 
 
203/2024-23.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje zapisovatelem zápisu Petra Krejčího, 
b) schvaluje ověřovateli zápisu Radomíra Joneše a Bohumila Tomáška 
c) schvaluje přípravou návrhu usnesení Petra Čtvrtečku 

9-0-0 

3. Informace o činnosti OÚ Dubenec a ZO Dubenec 
 

Pan starosta na jednání Zastupitelstva přivítal paní ředitelku Základní a mateřské školy Mgr. 
Martinu Jonešovou a poprosil ji o komentář k výroční zprávě a dění v Dubenecké škole a 
školce. 
 
Mgr. Jonešová krátce shrnula dění ve škole, na úvod řekla, že je mnohem lepší se sejít i jindy 
než když se řeší problémy a anonymní dopisy. Na druhou stranu byly alespoň identifikovány 
problémy a díky pozitivnímu přístupu školské rady se mohly aktivně a dobře vyřešit. 

- Výuka anglického jazyka je nyní už od 2. třídy. 
- Pro žáky 9. třídy byla zavedena mediální výchova, navíc se škola snaží výuku dělat 

zajímavou, například nyní účastí v mezinárodní jazykové soutěži Woca Bee. Dále byla 
posílena výuka anglické konverzace. 

- V minulosti byly stížnosti na špatnou identifikaci nadaných žáků a následnou práci 
s nimi. Ve škole byl spuštěn kroužek „Malý vědec“, kde mohou nadané děti využívat IQ 
deskové hry, počítačové programy pro výuku matematiky, pracovní sešity a hry. Učitelé 
se rovněž školí na identifikaci nadaných dětí a následnou práci s nimi. 

- Paní ředitelka předala panu starostovi „Odpadový kalendář“ společnosti EKO-KOM, 
kde děti ze školky a základní školy měly několik obrázků na téma třídění odpadů. 
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- Dále se Mgr. Jonešová věnovala Výroční zprávě, přečetla několik bodů a poté se 
věnovala jednotlivým bodům: 

o Již půl roku trvá doplňkové vzdělávání pedagogů. Z dotačního programu 
„Šablony“ OP-JAK škola čerpá školení pro asistenty pedagoga, které probíhají 
2x týdně. Dále paní ředitelka uvedla, že program OP-JAK končí a bude spuštěn 
program OP-JAK II, zde je ovšem již nutná finanční spoluúčast na vzdělávání 
asistentů, prozatím není další asistent potřeba, ale pokud s tato potřeba objeví, 
předpoklad je do mateřské školy, je finanční spoluúčast školy, potažmo 
zřizovatele, ve výši cca 52 tis. Kč. 

o Základní škola je aktivní i v mimoškolských aktivitách, velmi dobré výsledky 
v soutěžích papírových modelářů, včelařské soutěži Zlatá včela a různých 
znalostních soutěžích. Paní ředitelku mrzí, že je ve škole dost hudebně 
nadaných žáků, ale nemají zájem soutěžit a prezentovat se. 

o V roce 2024 se žáci Základní školy účastnili zájezdu do Velké Británie společně 
s žáky Základní školy v Bílé Třemešné. V roce 2025 chce škola zorganizovat 
další zájezd. Tentokrát by jej organizovala Dubenecká škola a pro doplnění 
autobusu byla oslovena základní škola v Bílé Třemešné. 

- Paní ředitelka se dále věnovala situaci v mateřské škole. Po provedené rekonstrukci 
byla školka rozšířena o další třídu a bylo nutné přijmout další 4 učitelky. Počáteční 
organizační problémy byly vyřešeny odvoláním vedoucí paní učitelky a o řízení školky 
se nyní dělí paní ředitelka a pan zástupce. 

o Do mateřské školy se budou přijímat děti od dvou do tří let, omezení je datem 
narozením do konce daného roku. Dále děti musí zvládat použití toalety a 
schopnost být bez plenek. I když se u jednotlivých dětí liší a závisí na jejich 
fyzickém a psychickém vývoji. 

o Mateřská škola dále výrazně zvýšila spolupráci s Pedagogickou poradnou. 
o V roce 2024 ze školky vyšlo 16 předškoláků, byl schválen pouze jeden odklad. 

- Do 1. třídy nastoupí od září nova/ý učitel/ka. 
- Škola rovněž posiluje své poradenství a pedagogickou činnost. 

o Jako jediná škola na Královedvorsku je spuštěn projekt IDZ – implementace 
dalšího vzdělávání, kde je nově vyškolený poradce pro kariérové poradenství. 

o Škola si rovněž najímá speciálního pedagoga. 
- Na závěr paní ředitelka uvedla, že všichni žáci udělali napoprvé přijímací zkoušky na 

střední školy a učiliště. 
 
Paní ředitelka na závěr poděkovala zastupitelům za vstřícnost ve financování obce a 
popřála jim hezké Vánoce a hodně štěstí a zdraví v roce 2025. 
 
Pan starosta poděkoval Mgr. Jonešové za její návštěvu a informování o činnosti školy 
a školky. 
 

Pan starosta uvedl, že v roce 2025 budou pokračovat investice do školy a školky. Jedná 
se o rekonstrukci dílen v přízemí, které budou nově změněny na polytechnické učebny 
vybavené novým nábytkem a vybavením.  
Dále se připravuje celková rekonstrukce kuchyní v základní škole a v mateřské škole. 
Pokud dopadne dotace, tak se celkově změní dispozice gastroprovozu a nakoupí se nové 
nízkoenergetické spotřebiče. 

 
Pan starosta krátce shrnul dění v obci, za uplynulé dva týdny. Začal s projekty, které obec 
připravuje, nebo již realizuje: 
 
Rozvojová zóna: 

- Projekt elektro - přípojek ČEZ má schválené územní rozhodnutí na stavbu. 
- Pan starosta absolvoval schůzku s jednatelem společnosti e-aukční portál. 

V současnosti se mění legislativa pro pořádání aukcí a dražeb. Od 1.1.2025 
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budou známy nové podmínky pro provozovatele aukcí a dražeb a obec dostane 
detailní nabídku a návrh smlouvy pro zřízení aukčního portálu. 
 

Fotovoltaické elektrárny, čp.153 – požární zbrojnice, čp.16 – Regionální prodejna 
- Pan starosta nyní pracuje na přípravě podpisu smlouvy s Ministerstvem životního 

prostředí a proplacení dotace. 
 
Revitalizace veřejného prostranství před OÚ 

- Pan starosta připravuje směnnou smlouvu. 
- Předpokládaná realizace v roce 2025 
- Připravujeme výběrové řízení – bude rozděleno na dvě fáze, stavba a zahradní 

úpravy.  
 
Územní plán Dubenec – aktualizace 

- Pan starosta uvedl, že byla podepsána smlouva o dílo. 
- MMR připravuje dotaci na standardizaci UP, po úpravě bude pravděpodobně 

výzva vyhlášena od ledna 2025, obec podá žádost o dotaci. Zatím nebyla 
vypsána. 
 

DČOV Dubenec: 
- Obec je pro stavbu DČOV rozdělena na tři úseky. A – horní Dubenec (Po 

zdravotní středisko), B – dolní Dubenec (Zdravotní středisko – Karsit Agro), C – 
dolní Dubenec (od Karsit Agro). Původní problémy s vytyčením plynového potrubí 
jsou již vyřešeny. 

- Etapa A – přípravné práce elektro na etapě A jsou plně dokončeny a jsou je 
připraveno 8 domovních čističek. 

- Dodělává se etapa B – částečně je zahájena realizace elektro – přípojek etapy C. 
- V obci již nastálo pracují 2 stavební skupiny, nyní přednostně realizujeme 

novostavby, kde je vše připraveno. 
- V průběhu října – listopadu bylo stavebně realizováno 20 ČOV, z toho je již 10 

ČOV připojeno k elektřině a spuštěno. 
- Řešíme stavby čističek, které musí být umístěny tak, aby přes ně mohlo jezdit 

auto, dále se vyskytly problémy v horním Dubenci s plastickým jílem, který čističky 
vytlačuje ven. Vše je řešeno ve výrobě a při výkopu je na obsyp použita jiná 
zemina. 
 

RADON MŠ: 
- Stále čekáme na objednané měření ze strany ústředí SURO v Praze. 
- Probíhá žádání o dotaci, nyní proběhlo měření soukromou společností a z 300 

bq/hod jsme se po úpravě dostali na 25-50 bq/hod. Nyní bude protokol odeslán na 
státní ústav (SURO) a oni si provedou kontrolní měření. Poté vydají stanovisko a 
budu moci požádat o proplacení 1,5 mil. Kč z ministerstva financí, radonový 
program. 
 

PŮDNÍ VESTAVBA 4 BYTŮ V ČP.2 
- Pan starosta oznámil, že se stále  připravuje žádost o dotaci a zvýhodněný úvěr u 

SFPI.  
- Podání díky jednomu posudku, který ještě byl dožádán přesouváme na začátek 

ledna 2025 
 
Technické služby a údržba zeleně 
Pan starosta krátce promluvil o stavu údržby zeleně. 
Zaměstnanci obce v průběhu prosince dobírají dovolené, mají však „sněhovou pohotovost“. 
Ve spolupráci s Povodí Labe s.p. bylo provedeno havarijní kácení v oblasti cesty na Vilantice 
a Kalnovce. Po prvním sněhu došlo, jak se předpokládalo, ke zlomení některých stromů a tak 
bylo nutné provést pokácení k zajištění bezpečnosti. 
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Proběhla celková kontrola a dílčí opravy travního traktoru SECO, stejně tak proběhla kontrola 
a údržba vozidla Alficar. 
Byl osázen a jutovou sítí zpevněn svah pod školkou. 
 
Sport a kultura 
Pan starosta předal slovo paní Derdové, aby shrnula dění v kultuře za uplynulý měsíc. Paní 
Derdová oznámila, že dětského karnevalu se účastnilo 45 dětí s velkým doprovodem 
dospěláků.  
Dále proběhl koncert Dubeneckých hudebníků v kostele, výtěžek z dobrovolného vstupného 
bude zaslán mateřské škole v obci Nová Ves. Dále proběhlo tradiční rozsvěcení Vánočního 
stromku s oblíbenou osvětlenou hasičskou Tatrou a ohňostrojem. Děti ze základní školy 
zazpívaly koledy. Občerstvení zajistili dobrovolníci a akce se moc povedla.  
Proběhla tradiční akce SPOZ, Vánoční dílnička, posezení seniorů spojené s pásmem dětí ze 
základní školy.  
Pan starosta sdělil, že tradiční vánoční turnaj ve stolním tenisu a šachu proběhne v sobotu 
28.12.2024 v Penzionu na faře. 
Dále pan starosta oznámil, že uzávěrka zimního čísla zpravodaje je 20.12.2024, články, které 
nebudou do té doby doručeny, tak nebudou vydány. 

4. Projednání rozpočtu obce pro rok 2025  
Pan starosta připomněl diskusi z minulého jednání zastupitelstva obce, kdy se probíral návrh 
rozpočtu na rok 2025. 
Znovu oznámil připravované investiční akce obce. 
 
Investice 2024-25 Celkem Kč Dotace % Naše prostředky Externí prostředky 
 
Dotační          
DČOV čističky 24 690 333,00 Kč  51  11 340 333,00 Kč  13 350 000,00 Kč  
Fotovoltaika 1 750 329,00 Kč  75  1 149 500,00 Kč 978 825,00 Kč 
Radon MŠ 1 711 647,00 Kč  1,5M 211 647,00 Kč  1 500 000,00 Kč  
Polytechnická učebna ZŠ 2 477 162,89 Kč  95 162 057,39 Kč  2 315 105,00 Kč  
Přestavba čp.2 bytová část 10 894 000,00 Kč  95 544 700,00 Kč  10 349 300,00 Kč  
Aktualizace UP Dubenec 459 800,00 Kč  70 137 940,00 Kč  321 860,00 Kč  
Obchod - podpora 50.000,- Kč 100 000,00 Kč  50 50 000,00 Kč  50 000,00 Kč  
Hasiči JPOIII - osoby - řidičáky 90 000,00 Kč  50 45 000,00 Kč  45 000,00 Kč  
Náves revitalizace 10 000 000,00 Kč  95 500 000,00 Kč  9 500 000,00 Kč  

         
Dále se ještě připravuje investiční akce na modernizace kuchyní v ZŠ a MŠ na nové úsporné 
spotřebiče, nepředpokládá se realizace v roce 2025 
 
Bez dotací + pravidelné náklady rozpočtu na údržbu a provoz.  
Opravy cest 250 000,00 Kč 
ČOV u školy 70 000,00 Kč 
Vodovod 200 000,00 Kč 
Veřejné osvětlení 150 000,00 Kč 
Základní škola - opravy 100 000,00 Kč 
Technické služby - technika 250 000,00 Kč 
Technické služby - opravy 150 000,00 Kč 
Hasiči JPOIII - osoby 230 000,00 Kč 
Vodní díla v krajině 100 000,00 Kč 
Hřbitov - projekt 80 000,00 Kč 
 

Na základě úkolu z minulého zasedání ZO pan starosta společně s paní účetní připravili 
možnost návrhu navýšení platu místostarosty, předsedů výborů, členů výborů a členů 
zastupitelstva následovně: 
 Odměna Zdravotní 9% Celkem v rozpočtu 
Místostarosta: 13.000,- Kč 1.170,- Kč 14.170,- Kč 
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Předseda výboru: 4.225,- Kč 380,25 Kč 4.605,25 Kč 
Člen výboru: 3.506,- Kč 315,54 Kč 3821,54 Kč 
Člen ZO řadový: 2.113,- Kč 190,17 Kč 2.303,17 Kč 
 
Dále pan starosta požádal zastupitele, na základě již zveřejněného rozpočtu, pokud bude 
vyvoláno hlasování o navýšení platů, aby se o odměnách jednalo na příštím zasedání ZO a 
poté se změnily rozpočtovou změnou. Pan starosta ještě oznámil, že usnesení o rozpočtu je 
doplněno o zvlášť sledovaný údaj a to závazný ukazatel §3113, položka 5331 – náklady na 
provoz školy. 
Nebylo dalších dotazů, ani připomínek, bylo přistoupeno k hlasování. 
 
204/2024-23 .ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje v souladu s § 84 odst. 2) písm. b) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů rozpočet obce Dubenec na rok 
2025, jako schodkový v následujícím sestavení: Celkové příjmy ve výši 59 439 300,00 Kč, 
celkové výdaje ve výši 60 459 050,- Kč Závazným ukazatel rozpočtu je nejvyšší druhové třídění 
= třídy. Závazný ukazatel § 3113 položka 5331 ve výši 2 100 000,- Kč. 
 

9-0-0 

5. Projednání finančního daru pro ZŠ a MŠ Dubenec v rámci 
soutěže Woca bee 
Pan starosta oznámil, že žáci 9. třídy Dubenecké základní školy byli úspěšní v jazykové 
soutěži Woca Bee, kdy postoupili do mezinárodního kola a získali finanční odměnu 10.000,- 
Kč. Jedná se o příjem do rozpočtu zřizované organizace a zastupitelstvo obce musí schválit 
příjem odměny a pověřit paní ředitelku podpisem. Bylo přistoupeno k hlasování. 
 
205/2024-23.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje: 

a) Schvaluje přijetí finančního daru 10.000,- Kč pro zřizovanou organizaci Základní škola 
Dukelských bojovníků a mateřskou školu, Dubenec, IČ: 75017881, se sídlem Dubenec 
156, 544 55, Dubenec od společnosti WocaBee s.r.o., IČ: 09347801, sídlo Nové Sady 
988/2, 602 00, Brno, zastoupenou Ing. Michalem Ošvátem, jednatelem, 

b) pověřuje ředitelku organizace Mgr. Martinu Jonešovou podpisem darovací smlouvy. 
 

9-0-0 

6. Projednání vyhlášky o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství 
Pan starosta oznámil, že na základě změn v zákoně o odpadech je nutno schválit novou 
vyhlášku o stanovení systému. V obci Dubenec i nadále budeme pracovat v systému popelnic, 
vlastního pytlového svozu plastu a sběrných míst tříděného odpadu. O systému door-to-door 
(D2D) jsme již několikrát jednali,obec třídění zvládá a zatím neplatíme sankci za překročení 
váhy komunálního odpadu. Pokud se podaří v roce 2025 vyřešit sběr papíru, tak i v roce 2026 
udržíme stávající druh svozu. Společnosti Marius Pedersen a.s. se i dále daří přesvědčovat 
obce a měnit svozy z normálního svozu na D2D. Tento systém přenáší více nákladů 
z obecního rozpočtu na občana. Jedná se klasicky o poplatek za nádobu, tedy za objem. Podle 
předběžných výpočtů se jedná o cca 0,9 Kč za 1L objemu na svoz, tedy u 120L popelnice činí 
108,- Kč a při čtrnáctidenních 28 svozech ročně je částka 3024,- Kč, při měsíčních svozech je 
částka 1296,- Kč. Stejně tak by se přistupovalo k vývozu nádob s tříděným odpadem. Obec by 
v tom případě nic nedoplácela a náklady by měly být pokryty z poplatků.  
Dále pan starosta uvedl, že bylo nutné zařadit třídící místa na textilní odpad, tedy textil, který 
nejde znovu použít jako textil, ale dá se recyklovat, vyhláška je ještě doplněna zpřesněním 
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míst pro odevzdávání tříděného odpadu a vlastní pytlový svoz odpadů. Bylo přistoupeno 
k hlasování o usnesení. 
 
206/2024-23.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec  

a) souhlasí s vyhláškou O stanovení obecního systému odpadového hospodářství 1/2024 
b) pověřuje starostu obce zveřejněním vyhlášky v seznamu právních dokumentů obce 

Dubenec 
9-0-0 

7. Projednání vyhlášky o místním poplatku za psa 
Pan starosta sdělil, že od roku 2017 nebyla aktualizována vyhláška o poplatku ta psa. Dále 
uvedl, že zanikl útulek ve Dvoře Králové n.L. a je nutné odchycené psy odvážet podstatně dál 
a to Broumova, Hradec Králové nebo Rychnova n.K.  
Dále v obci byly nainstalovány koše na psí exkrementy a v roce 2025 další přibydou, jejich 
provoz také stojí finanční prostředky. V okruhu poplatníku nám chybí bytové domy a právnické 
osoby a rovněž byla navržena lepší cena pro občany nad 65 let 
Navržena je cena 150,- Kč za prvního psa a 200,- Kč za každého dalšího psa. Pro občany 
starší 65 let je to 100,- Kč za prvního psa a 200,- Kč za každého dalšího psa, aby systém nebyl 
zneužíván, tím, že bude mít senior na sebe napsané další psy celé rodiny. Po krátké rozpravě 
bylo přistoupeno k hlasování. 
 
207/2024-23.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) Souhlasí s vyhláškou o místním poplatku za psa 2/2024, 
b) Pověřuje starostu obce zveřejněním vyhlášky v seznamu právních dokumentů obce. 
 

9-0-0 

8. Projednání rozpočtové změny 8/2024 
Pan starosta předložil k projednání rozpočtové opatření č. 8/2024, které sestavila účetní obce 
paní Jana Řeháková. Jedná se o závěrečnou rozpočtovou změnu rozpočtu obce pro rok 2024. 
V rámci úpravy rozpočtu došlo k: 

- navýšení příjmu z daní, 
- snížení příjmů za prodané pozemky (nerealizováno) a dotace, které obdržíme v roce 

2025, 
- snížení výdajů na investiční akce např. DČOV (doplatek 2025), chodníky (placeno 

2023), hasičárna topení (placeno 2025), 
- snížení splátek za úvěry (úvěr škola doplacen....nedošlo k navýšení splátek úvěru za 

obchod), 
- položka 8117 je převod peněz z termínovaného účtu na hlavní účet (musí se 

rozpočtovat) 
 
Rozpočtové opatření č. 8/2024 bylo rozesláno zastupitelům s materiály k projednání. Nebylo 
dalších dotazů ani připomínek a bylo přistoupeno k hlasování. 
 
208/2024-23.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje rozpočtovou změnu č.8/2024. 

9-0-0 

9. Diskuse, závěr 
Pan starosta požádal zastupitele a hosty o příspěvky do diskuse.  
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- Pan Volšička vznesl dotaz na cenu za odpad a za psa v roce 2025 
o Pan starosta mu odpověděl, že cena za odpady zůstává stejná, jako v roce 

2024, tedy 700,- Kč za občana s trvalým pobytem v obci Dubenec, nebo za 
rekreační objekt v k.ú. Dubenec. Poplatek za psa se mění na 150,- Kč za 
prvního psa a 200,- Kč za každého dalšího psa. Výjimku mají občané na 65 let, 
kdy za prvního psa zaplatí 100,- Kč a za každého dalšího psa 200,- Kč. 

- Mgr. Martina Jonešová se dotázala pana Petra Čtvrtečky, preventisty jednotky hasičů, 
na možnost přednášek a ukázek v základní a mateřské škole v roce 2025. 

o Pan Čtvrtečka odpověděl, že připraví návrh přednášek a ukázek a domluví se 
na prezentaci. 

- Pan Petr Čtvrtečka oznámil, že se opět připravuje tradiční Poslední kondiční jízda roku 
2024. Dále oznámil, že termín hasičského plesu je stanoven na 25.1.2025 v penzionu 
na faře. 

- Pan Jaroslav Deger se pozastavil nad třídění plastů do pytlů, všiml si, že někdy jsou 
odevzdávány pytle, které jsou naplněny jen napůl. 

- Pan Stanislav Šimek se dotázal, jak je řešená šikmá lampa nad přechodem pro chodce 
na sídliště. 

o Pan starosta mu odpověděl, že je problém v umístění lampy, protože se jedná 
o břeh potoka ve kterém je navíc umístěno plynové potrubí. Už na začátku roku 
2024 toto řešil s panem Rejlem a bude nutné celé umístění lampy předělat. 

- Pan starosta dále uvedl, že obec objedná tradiční Novoroční bruslení pro občany. 
 
Na závěr pan starosta s panem místostarostou popřáli všem přítomným krásné Vánoce a 
hodně štěstí a zdraví v roce 2025  
 
Jednání bylo ukončeno v 20:05 
 
Přijatá usnesení ZO Dubenec ze dne 18.12.2024 - viz. příloha č.1 - VÝPIS USNESENÍ ZO 
Dubenec konaného dne 18.12.2024. 
Příloha č.2 – Prezenční listina  
Příloha č.3 – Návrh rozpočtu obce pro rok 2025 
Příloha č.4 – Darovací smlouva WocaBee s.r.o. 
Příloha č.5 – Vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
Příloha č.6 – Vyhláška o místním poplatku za psa 
Příloha č.7 – Rozpočtové opatření č.8/2024 
 
Datum vyhotovení zápisu: 18.12.2024  
Datum vyhotovení čistopisu zápisu: 6.1.2025  
 
 
 
Starosta obce:   Jaroslav Huňat, v.r.  
  .......................................  
  Jaroslav Huňat  
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
  Bohumil Tomášek, v.r.   Radomír Joneš, v.r.  
  ..........................................   .......................................  
 Bohumil Tomášek   Radomír Joneš 


